
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky  

pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave prostredníctvom videokonferencie  

dňa 16. 2. 2021 

 

 

Program:  

 

1. Otvorenie  

2. Plnenie uznesení (Miroslav Demény) 

3. Koncepcia rozvoja školstva v meste Rožňava na obdobie 2021 - 2026 s výhľadom do roku 2030 

(Mgr. A. Támasová) 

4. VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta – návrh (Mgr. J. Halyák) 

5. Návrh zápisov Kronika mesta Rožňava 2017 a 2019 (Erika Švedová) 

6. Informácia o  projektoch podaných Odborom kultúry, športu a cestovného ruchu na Fond na podporu 

umenia (Mgr. Lenka Leštáková) 

7. Diskusia, rôzne  

8. Záver  

 

 

k bodu č. 1 : Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Miroslav Demény, privítal všetkých a oboznámil ich s 

programom zasadnutia. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Predseda komisie dal hlasovať za 

program uvedený v pozvánke. Všetci prítomní členovia komisie súhlasili s navrhnutým programom rokovania 

komisie. 

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:   - 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 7 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács  

9. Ján Szőllős  

 

Za:  7 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

k bodu č.2: Plnenie uznesení 

Z predchádzajúcej komisie zo dňa 1. 12. 2020 predseda komisie informoval o plnesí uznesení k bodom: 

Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta vrátane RO a PO (Ing. Klára Leskovjanská)  

a Všeobecne záväzné nariadenie o kronike mesta Rožňava – návrh (Mgr. Juraj Halyák) 

Z predchádzajúcej online komisie zo dňa 10. 12. 2020 sa emailové schválenie návrhov Kroniky mesta 

Rožňava za roky 2017 a 2019 po zapracovaní pripomienok,  presunulo do tohto zasadania komisie. 

Členovia komisie informáciu berú na vedomie. 

 



k bodu č. 3 

Materiál prezentovala vedúca odboru školstva - Mgr. Tamásová   

Koncepcia rozvoja školstva mesta Rožňava priamo nadväzuje na stratégiu rozvoja mesta Rožňava, vychádza 

a je zameraná na potreby mesta, regiónu. Rieši konkrétne problémy a situácie, predstavuje súhrn cieľov 

osobného rozvoja pre všetkých, ktorí sa podieľajú na vzdelávaní, aby boli schopní vykonať potrebné 

kvalitatívne zmeny v oblasti regionálneho školstva a spôsobov ich dosahovania, ktoré smerujú k zvyšovaniu 

kvality a úrovne školstva v meste, regióne. Reflektuje na aktuálne potreby, s tým spojené zmeny, ktoré 

nadväzujú na skutočnosti vo vývoji celej spoločnosti. Poskytuje možnosť riešenia ako poskytovať rodičom a 

ich deťom kvalitnejšie služby, je otvoreným dokumentom, ktorý je možné priebežne aktualizovať a dopĺňať. 

Tvorba návrhu Koncepcie rozvoja školstva v meste Rožňava vychádzala z viaczdrojovej analýzy, tak aby bolo 

možné prijať konkrétne opatrenia s cieľom zabezpečiť zvyšovanie kvality škôl s dôrazom na potreby a 

využívanie kapacít regiónu.  

Jej analytická časť je komplexným spracovaním zberu údajov, ktoré boli získané v dotazníkovom prieskume.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:   Koncepcia rozvoja školstva v meste Rožňava na obdobie 2021 - 2026 s výhľadom do roku 2030  

Číslo uznesenia:   01/02/2021 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 7  členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács  

9. Ing. Ján Szőllős  

Za: 7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 01/02/2021  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča MZ schváliť 

návrh Koncepcie rozvoja školstva v meste Rožňava na obdobie 2021 - 2026 s výhľadom do roku 2030. 

 

k bodu č. 4 

Predložený materiál prezentoval Mgr. Halyák  

Poskytovanie dotácií z verejných zdrojov patrí medzi často diskutované témy ako na úrovni územnej 

samosprávy, tak aj na celoštátnej úrovni. Útvar hlavnej kontrolórky realizoval v 2. polroku roku 2020 kontrolu 

vyúčtovania poskytnutých dotácií športovým klubom a iným organizáciám  za rok 2019.  Správu  o výsledku  

kontroly  prerokovalo  mestské zastupiteľstvo  

17. 12. 2020. Niektoré odporúčania uvedené v správe sú premietnuté v návrhu VZN. Návrh nového VZN 

okrem formálnych zmien či právneho spresnenia niektorých ustanovení obsahuje v porovnaní s platným VZN 

najmä tieto zmeny: 

- odstráni sa duplicita zákonných ustanovení a ustanovení VZN 

- navrhuje umožniť poskytnúť dotáciu aj na úhradu mzdových nákladov trénerov do výšky 50 % 

z celkovej sumy dotácie (napr. 50 % má aj Trnava, Košice majú 30 %) 

- presne sú špecifikované neoprávnené výdavky a spôsob propagácie mesta Rožňava. 

Keďže sa umožňuje poskytnúť dotácia aj na úhradu mzdových nákladov trénerov, je potrebné doplniť v Čl. 6 

ods. 4 písmeno b) text v znení - okrem prípadu uvedeného v Čl. 2 ods. 5.  

 

Číslo hlasovania: 2.   



Bod rokovania:   VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta – návrh 

Číslo uznesenia:   02/02/2021 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 7 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács  

9. Ing. Ján Szőllős  

Za: 7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 02/02/2021  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča mestskému 

zastupiteľstvu schváliť Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta 

podľa predloženého návrhu, s doplnením textu v Čl. 6 ods. 4 bod b) – okrem prípadu uvedeného v Čl. 2 ods. 

5. 

 

k bodu č. 5 

Návrh zápisov Kronika mesta Rožňava 2017 a 2019 

Materiál prezentovala kronikárka E. Švedová. Členovia komisie už k tomuto bodu hlasovali prostredníctvom 

emailu do 10. 12. 2021. Po zapracovaní pripomienok pani A. Kleinovej členovia schvaľovali aktualizované 

návrhy kroník. 

 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:   Návrh zápisov Kronika mesta Rožňava 2017 a 2019 

Číslo uznesenia:   03/02/2021 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 7 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová + 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács  

9. Ing. Ján Szőllős  

Za: 7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 03/02/2021  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky schvaľuje Návrh zápisov 

Kronika mesta Rožňava 2017 a 2019. 

 

k bodu č. 6 

L. Leštáková predložila materiál so zhrnutím projektov, ktoré boli podané k výzvam zverejneným Fondom na 

podporu umenia a dala možnosť pýtať sa na detaily ohľadom projektov. O ich schválení alebo neschválení 

budú členovia komisie informovaní na nasledujúcom zasadnutí komisie. 

Členovia komisie informáciu berú na vedomie. 



 

k bodu č. 7  

I. Nemčok členom komisie predstavil požiadavku od TIK, na návrh mesta na tvorbu informačných letákov 

v zmysle platnej zmluvy, ktoré sa v TIK a pri iných príležitostiach môžu distribuovať turistom a návštevníkom 

mesta.  

Po následnej diskusii na návrh pani Štítnickej a  zhrnutia pána Bischofa vyplynulo, že by bolo potrebné dať 

vypracovať letáky o prírodných krásach, turistických trasách a možnostiach športového vyžitia v okolí 

Rožňavy (Volovec, Mine trails, Plešivecká a Silická planina...) Ďalším materiálom by mali byť letáky 

s modifikáciami a možnosťami na zmysluplné vyplnenie 1- / 2- alebo 3- dňových dovoleniek pre turistov 

(historické pamiatky v meste a okolí a turistické trasy). Na začiatok tieto materiály potrebujeme v SJ 

a následne aj v MJ a AJ.  

P. Katrenič zdôrazňoval potrebu dať tieto propagačné materiály do tlače a distribuovať subjektom v CR. 

Potrebné je venovať sa aj budúcej zmluve o zriadení TIK, pretože súčasná končí v dec. 2021 

I. Nemčok predstavil aj koncept projektu Mesta kultúry vyhlasovaného FPU. Členom komisie objasnil v akej 

fáze sa momentálne nachádzame, a že paralelne s prípravou projektu sa bude pracovať na koncepcii rozvoja 

kultúry.  

P. Katrenič poznamenal aj nutnosť venovať sa opravám interiéru Strážnej veže. Potrebné je podľa neho 

pripraviť na jednotlivé fázy rozvrhnutý rozpočet, cenovú kalkuláciu nutných opráv a investícií do skrášlenia 

jej interiéru. 

I.Nemčok povedal, že prioritou v rámci obnovy kultúrnych pamiatok v meste je v tomto roku reštaurácia 

sochy Františky Andrássyovej.  

P. Katrenič a M. Štítnická navrhli prehodnotenie výšky úhrad pre TIK. Kancelária v aktuálnej situácií neplní 

také funkcie ako mimo pandemickej situácie....ušetrené zdroje, by podľa nich mohli ísť na tlač propagačných 

letákov.  

M. Kerekešová navrhla, aby sa v budúcnosti pri písaní zmlúv odsledovalo, či je tam zahrnutá klauzula 

s mimoriadnou situáciou.  

Členovia komisie sa zhodli v požiadavke prizvať pani Vjesztovú na nasledujúce zasadnutie komisie, aby 

referovala o činnosti TIK počas pandémie.  

A. Kleinová sa pýtala na stav okolo zvonice na kalvárii - I. Nemčok povedal, že zmluva o výpožičke od 

Biskupstva preniesla starostlivosť o túto konkrétnu pamiatku na mesto a projekt na jej obnovu bude 

financovaný prostredníctvom OOCR Gemer.   

 

k bodu č. 8 

Predseda komisie Miroslav Demény poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie komisie ukončil. 

 

 

Zapísala: Mgr. Lenka Leštáková                               Miroslav Demény   

     tajomníčka komisie                              predseda komisie 


